
11.7.2022 /MC 

 

TIK tennis 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde den 28.juni 2022 

 

Tilstede: 
Erik Christensen (EC) 

Maybrit Christensen (MC) 

Michael Frandsen (MF) 

Peter Have (PH) 

Nicolas Vahman (NV) 

Andreas Sund Poulsen (ASP) 

 

Afbud: 

Inga Jensen (IJ) 

Jørgen Assens (JA) 

Nyt fra formændene:  

Erik og Maybrit har været til ERFA møde med Hedehusene tennis - de er udfordret med trænere. Vi 

har aftalt at gå i dialog om nogle timer med fællestræning. 

De er også udfordret som os med at få inddrevet betaling for juniortræning. 

Der har været dialog med DGI, vi afventer, om vi vil forsætte samarbejdet mht rekruttering. 

Der er rygter om flere padelbaner i kommunen. 

Michael fortalte, at vi følger budgettet, dog er der udfordringer mht træningsudgifterne. Nicolas vil 

komme med et nyt forslag. 

 

Alis fortalte, at der er ønske om at få malet, der er bevilliget frokost til deltagerne. 

Der er udfordringer med ukrudt på banerne, vi skal spille noget mere 🥰 

Der arbejdes på at finde fejlen med automatisk vanding kl 19.30. 

 

Andreas fortalte, at der er godt gang i padelbanerne fra 16-22. Vi vil arbejde på mere aktivitet. 

Det blev aftalt, at vi laver fællesspisning og spil den 19. august (der er sendt mail). 

 

Nicolas fortalte, at der er 15 nye børn efter indsatsen i samarbejde med DGI. 

Det går godt til træning, og vi har måske brug for hjælpetrænere. 

Der har været sommerafslutning, som gik godt. 

 

Der har været holdt Funday, stor tak til alle der hjalp eller selv deltog. 

Vi deltager ikke i aktiv sommer i år. 


